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换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/644/2021_2022__E4_B8_93_E

5_85_AB_E6_A8_A1_E6_c94_644612.htm 1 “Pamela”by Samuel

Richardson is written in forms of ____. A diary B letter C

autobiography D reminiscences 2 “Clarissa harlowe” by Samuel

Richardson is written in forms of ____. A diary 来源：考试大 B

letter C autobiography D reminiscences 3 The adventure of

Roderick random is written by___. A Samuel Richardson B Tobias

smolett C Lawrence sterne 本文来源:百考试题网 D henry fielding

4 The life and opinions of Tristan shandy is written by___. A Samuel

Richardson B Tobias smolett C Lawrence sterne D henry fielding 5

__ named his own realistic novels as “comic epic in prose”. A

Henry fielding B Charles dickens 百考试题论坛 C jack London D

Tobias smolett 6 “Lyrical ballads” were written by___ and Samuel

Taylor Coleridge. A Robert burns B Robert southey www.

Ｅxamda.CoM考试就到百考试题 C William wordsworth D percy

bysshe shelley 7 George Gordon byron was most famous for_____.

A don juan B ode to the west wind C kubla khan D ode to a

nightingale 8 George Gordon byron created a “Byronic hero”

firstly in his____. A Prometheus unbound B childe herald’s

pilgrimage C kubla khan 来源：考试大 D ode on a Grecian urn 9

Prometheus unbound was written by___ who also wrote____. A

George Gordon byron ⋯childe herald’s pilgrimage B percy bysshe

shelley..ode to a nightingale C George Gordon byron ⋯ode to west

wind D percy bysshe shelley⋯ode to west wind 10 John keats is the



author of____. A ode to a skylark and ode to a nightingale B ode on

a Grecian urn and ode to west wind C ode on a Grecian urn and ode

to a nightingale D ode to west wind and ode to a nightingale 来源：

考试大的美女编辑们 解答1 B Samuel Richardson用书信体创作

了Pamela 和Clarisse harlowe。 解答2 B Samuel Richardson用书信

体创作了Pamela 和Clarisse harlowe。 解答3 B Tobias smolett 是

十八世纪中叶颇具特色的小说家，他写的蓝登传继承了欧洲

流浪汉小说的传统。 解答4 C Lawrence sterne打破传统小说的

叙事模式，被称为世界文学中最典型的小说。 解答5 A Henry

fielding将自己作品命为“喜剧性的散文体史诗”。 解答6 C

William wordsworth同Samuel Taylor Coleridge合作出版了著名

的《抒情歌谣集》。 解答7 A 唐璜是拜伦的代表作。 解答8 B 

拜伦的长诗中有许多拜伦式英雄。childe herald’s pilgrimage中

也有。 解答9 D 雪莱的代表作有西风颂，云雀颂，云彩和解

放了的普罗米修斯。 解答10 C 济慈代表作有夜莺颂和希腊古
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